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朝陽科技大學
097學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	2342
	Course Number
	2342

	授課教師
	楊敏鈴
	instructor
	YANG,MING LING

	中文課名
	幼兒教材教法(二)
	Course Name
	Teaching Materials and Methods in Early Childhood Education (II)

	開課單位
	幼兒保育系(四日)二B
	Department
	

	修習別
	必修
	Required/Elective
	Required

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	本課程的目標包括︰

1.發展適宜課程(DAP)的概念，設計符合幼兒能力、需求、興趣的課程。  

2.培養學生蒐尋與評估教材之能力。   3.輔助學生活用教材，設計整合式課程。


	Objectives
	The objectives of the course are:

1. To develop concepts about Developmentally Appropriate Practices (DAP), and skills to design curriculum according to the abilities, needs, and interests of young children.

2. To cultivate students’ skills in searching and evaluating instructional materials.

3. To help students become resourceful in designing integrated curriculum.　　



	教材
	陳淑琴等編著(2007)。幼兒課程與教學: 理論與實務。台北市; 華都文化。

 課堂講授、試教與小組報告、分組討論與報告、錄影帶欣賞  


	Teaching Materials
	lecture, teaching rehersal and group oral report, small group discussion and report, movie appreciation

	成績評量方式
	上課參與/出席/平時作業1-3 70%; 期末報告 30%


	Grading
	classroom attendance,participation,homeworks1-3, 70%;  Final report30%

	教師網頁
	

	教學內容
	1.發展適宜課程(DAP)的概念，設計符合幼兒能力、需求、興趣的課程2.培養學生蒐尋與評估教材之能力 

3. 輔助學生活用教材, 設計整合式課程
	Syllabus
	This course is intended to understand child development and theories, study teaching materials and activities that promote optimal child development, and familize instructions through practices, evaluation, and improvement.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

